
Z á p i s n i c a 

z 21. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á c h 

zo dňa 28. 8. 2017 

Prítomní: 
 
Starostka:Elena Grňová 

Poslanci: Miroslav Kapec,Ing. Soňa Matunáková PhD.,Emília Remeselníková,Jozef Smutný, 

Ján Stehlík, Michal Greguss 

Ospravedlnení:  Ondrej Záchenský 

Kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Občania: 16 

 

 Dnešné  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a  viedla starostka obce Elena 

Grňová,  ktorá   privítala  všetkých   prítomných a konštatovala,  že  zasadnutie  obecného  

zastupiteľstva  bolo zvolané podľa zákona SNR  č. 369/90 Zb. o obecnom  zriadení v znení 

neskorších predpisov  a  uznesenia obecnej rady, písomne s uvedením miesta,  času a 

programu rokovania.  Pozvanie bolo doručené včas všetkým pozvaným. 

 Oboznámila  ich s  programom,  ktorým  sa bude  riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 

 Konštatuje, že obecné zastupiteľstvo  má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 6 

poslancov  a  preto  vyhlasuje zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 
 

Do návrhovej komisie boli zvolení: 

Miroslav Kapec,Ing. Soňa Matunáková PhD, Ján Stehlík 

 

Za overovateľov zápisnice určujem: 

Jozef Smutný 

Michal Greguss 

 

Za zapisovateľa určujem:                  p.Emília Remeselníková 
 

Program: 

 

1.  Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

2.  Návrh rozpočtového opatrenia 1/2017 

3.  Návrh odpisov pohľadávok a záväzkov z hlavnej a podnikateľskej činnosti 

4.  Diskusia 

5.  Schválenie návrhu na uznesenie 

 

Bod 1/ Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

 

Referuje: p. Elena Grňová - starostka obce  

Predložila správu o činnosti od posledného zasadnutia OZ. Písomná správa je 

priložená k zápisnici. Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

         uznesenie č. 75/2017 



 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

 

 A/ b e r i e   n a     v e d o m i e 

Správu o činnosti  obecnej  rady   od  posledného  zasadnutia  obecného        

zastupiteľstva 

B/ s ú h l a s í 

1. S postupom zabezpečovania uznesení 

2. S návrhom firmy ML Architekt s.r.o., Štúrova 1355/43, Detva o vydanie 

územného rozhodnutia rozšírenia optickej siete Dúbravy 

3. S uzavretím zmluvy s firmou NEEL KAPITAL s.r.o. Bratislava za účelom 

postúpenia pohľadávok obce. 

 

 

 

Bod 2/ Návrh rozpočtového opatrenia 1/2017 

Referuje: Elena Grňová, starostka 

Oboznámila prítomných s návrhom rozpočtového opatrenia 1/2017. Písomný návrh je 

priložený k zápisnici. Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

uznesenie č. 76/2017 

 

 

 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

 

 s c h v a ľ u j e 

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2017 podľa predloženého návrhu. 

 
 

Bod 3/Návrh odpisov pohľadávok a záväzkov z hlavnej a podnikateľskej činnosti..  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Oboznámila prítomných s návrhom odpisov pohľadávok a záväzkov z hlavnej 

a podnikateľskej činnosti. Pohľadávka v hlavnej činnosti je voči SSE za trafo vodovod 

Želobudza vo výške 830 Eur. Pohľadávka hlavnej činnosti voči podnikateľskej činnosti 

k 30.6.2017 za obchod je: 21 535,72 Eur. Preto navrhla, pohľadávky vedené na účte 315 

odpísať v plnej výške. Kompletný návrh je priložený k zápisnici. 

Obecné zastupiteľstvo k tomuto bodu prijalo nasledovné 

 

uznesenie č. 77/2017 

 

 

 O b e c n é    z a s t u p i t e l s t v o 

S c h v a ľ u j e 

Odpísanie nevymožiteľných pohľadávok a záväzkov k 30. 6. 2017 podľa predloženého 

návrhu. 

 



Bod 4/ Diskusia 

 

 p. Beáta Halgašová-žiadala vykosiť chodník pri Želobudzi, sťažovala sa na prach 

šíriaci sa z výrobne peliet firmy Agrosev s.r.o., ďalej sa sťažovala na vodiča SAD, 

ktorý jej nechce zastávať pri obchode v Ivinách, nakoľko tam nie je autobusová 

zastávka. 

 p. Jozef Smutný – žiadal vyriešiť odvodnenie šachty od p. Róberta Klinca. Starostka 

informovala, že to nie je problém, ale musí to riadiť on, aby pracovníci MOS správne 

postupovali. 

 p. Ján Kapec – žiadal odstaviť vodu v Dúbravách z dôvodu potreby napojenia na 

verejný vodovod RD jeho dcéry. 

 p. Ján Ľalík – odporučil vyhľadať uzáver vody danej ulici v Prevádzkovom poriadku 

verej.vodovodu v Dúbravách. 

 p. Slavomír Smutný – naliehal na p. Jána Dianišku, ktorý realizuje rekonštrukciu 

budovy MŠ, aby sa vyjadril, za akú dobu bude MŠ zatvorená. p. Ján Dianiška 

informoval, že vzhľadom na nepredvídané nutné úpravy nie je možné určiť termín 

ukončenia rekonštrukcie. Na naliehanie p. Smutného sa vyjadril, že radšej uvádza 

dlhšiu dobu a to 6 mesiacov. 

 p. Ján Stehlík upozornil na hráčov na multifunkčnom ihrisku, ktorí si večer zapnú 

osvetlenie na ihrisku, ale namiesto futbalu sa venujú mobilom. Starostka informovala, 

že ich niekoľkokrát upozorňovala, aby nezapínali svetlá na ihrisku a žiadala 

obyvateľov aj poslancov, aby ich tiež upozornili, keď ich uvidia svietiť.    

 p. Ján Šmál – kritizoval p. Ondreja Remeselníka, že sa ešte stále nepripojil na 

kanalizáciu. Starostka informovala, že hovorila s p. Remeselníkom, vzhľadom na jeho 

telesne postihnutú mamu sa dohodol so stavebnou firmou na rekonštrukcii kúpeľne 

v roku 2018. Na zasadnutí bola prítomná aj manželka pána Remeselníka, preto došlo 

medzi obidvomi stranami k výmene názorov. Starostka ukončila ich diskusiu.   
 

Bod 5/ Návrh na  uznesenie 
 

Ing. Soňa Matunáková, PhD.- predsedkyňa návrhovej komisie predniesla návrh na schválenie 

uznesení z dnešného zasadnutia za každý bod rokovania. 

 

Uznesenia boli jednohlasne schválené 6 prítomnými poslancami OZ, za hlasovalo: 6 

poslancov (Ing. Soňa Matunáková PhD,  Jozef Smutný, Miroslav Kapec, Emília 

Remeselníková, Ján Stehlík, Michal Greguss),  

 

proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Keďže  viac pripomienok  a návrhov  zo strany  prítomných nebolo, starostka  

poďakovala  za  účasť  a  zasadnutie  obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

I. Overovateľ: 
    Jozef Smutný 

II. Overovateľ: 

Michal Greguss 

               Elena Grňová 

      starostka obce 

 



 
 

 


